

Prayer items – Florin, local Romanian missionary**Ministry Updates and prayer requests:**

- Biblical Fall Feasts are over, Florin had a lot of opportunities to fellowship with Jewish believers and non-believers. Pray for deeper and more meaningful relationships, may the Lord lead them to Jesus.
- The Hanukkah starts on the 7th of December, pray for the guidance from the Lord and opportunity out reaching to more Jews.
- Pray for the relationship with the Jewish people in Bucharest and be sensitive with the new people that the Lord brings them to Florin.
- Most Ukrainian refugees have left Bucharest. Please continue to pray for Florin serving the remaining refugees and their salvations in the Lord.

Family updates and prayer requests:

- The home project has moved slowly as it was hard and expensive finding responsible workers, high prices in building materials, lack in finances, busy with other ministry, and family responsibilities. The work would become even slower in cold weather season and lack of heating in the house. Florin aims to finish the building works and planning to move in this coming fall. Ask the Lord to provide him workers, finances, and extra time. Also pray for his strength in both physical and mental.
- Florin's wife has been commuting daily long hours to work with two youngest sons. Pray that the new house will be ready by or prior to the coming fall.
- All his kids are back to school, pray for their growth of knowledge in academy and Christ.
 - Priscilla – first year of medical school
 - Peter – high school
 - Andreas – high school
 - Mattay Levi – elementary school
 - Michael Ezra – kindergarten

Prayer items - Europe

- Pray for peace for the entire Europe.
- Ask the Lord to redeem this situation by drawing many people to Himself. May both Ukrainian and Russian discover that Jesus is the only true source of peace, safety, comfort, truth and freedom.
- Safety and provision for Ukrainians refugees who have fled the country and the many who are displaced internally.
- For many pastors leading their flocks at this critical time of decision and risk. They carry a heavy burden.
- Pray for Ukrainian believers to find comfort, peace, and strength in God and share the source of their strength with others.
- For many believers to stay strong, continue trusting the Lord and not to give in to panic, fear and desperation.

- Pray for wisdom as world leaders maneuver, strategize and speak out. Pray that God would move in their hearts and guide their steps and plans.
- Pray for leaders of both countries to know God’s truth and peace and be transformed by his Holy Spirit, that they would seek to lead their countries in the way of peace.
- Ask for repentance, grace, forgiveness and reconciliation throughout Ukraine and Russia.
- Safety of local missionaries and their families in Europe and in Ukraine.



The new house looking from backyard



Mattay's 1st day of school (in blue polo shirt)



Andrea's 15th birthday



Pricilla's 1st day of medical school

代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士Florin

事工更新和祈禱事項：

- 聖經中的秋季盛宴（猶太新年、贖罪日和住棚節）結束了，Florin有很多機會與猶太信徒及非信徒有很好的團契交通。祈求神為他們建立更深、更有意義的關係，願主帶領這些猶太人歸向耶穌。
- 猶太光明節於12月7日開始，祈求主的指引和途徑接觸更多猶太人的機會。
- 為與Bucharest的猶太人關係禱告，求神使Florin保持敏感的心對主帶領他們的人。求神使Florin保持敏感的心對主帶領他們的人。
- 大多數烏克蘭難民已離開Bucharest。請繼續為Florin服務剩下的難民和他們的得救禱告。

家庭更新和祈禱事項：

- 新房子的工程進展緩慢，因為尋找負責任的工人既困難又昂貴、建築材料價格高、缺乏資金、忙於其他事工以及家庭責任。在寒冷的季節以及房子裡缺乏暖氣，工作將會變得更加緩慢。Florin新目標是完成房子基本的工程，並計劃在來年的秋天搬入居住。求主為他提供合適工人、資金和額外的時間。也為他的體力和精神祈禱。
- Florin的妻子每天要帶著兩個最小的兒子往返上班，在交通上要花挺長的時間。祈禱新房子能在來年的秋天或之前竣工。
- 他所有的孩子們都回學上課了，為他們在學業上以及基督裡的認識上增長禱告。
 - Priscilla - 醫學院一年級
 - Peter - 高中
 - Andreas - 高中
 - Mattay Levi - 小學
 - Michael Ezra - 幼兒園

代禱事項 - 歐洲

- 為整個歐洲的和平祈禱。
- 求主用這艱難時期讓更多人來歸向祂，願烏克蘭人和俄羅斯人都發現耶穌是和平、安全、安慰、真理和自由的唯一真正源頭。
- 為逃離該國的烏克蘭難民和許多在國內流離失所的人提供安全和保障。
- 為烏克蘭牧師們祈禱，許多冒着險繼續帶領羊群，他們背負著沉重的擔子。
- 祈求烏克蘭信徒在神裡面找到安慰、平安和力量，並與他人分享他們得力的來源。
- 為歐洲和烏克蘭信徒祈求，讓他們保持堅強、繼續信靠主、不要屈服於恐慌、恐懼和絕望。
- 祈求世界領導人有智慧地在行動、制定戰略和對話上祈禱，祈求天父感動他們，引導他們的腳步和計劃。

- 祈求兩國領導人認識神的真理與和平，並被聖靈改變，尋求帶領他們的國家走和平的道路。
- 祈求整個烏克蘭和俄羅斯的悔改、恩典、寬恕與和解。
- 為當地宣教士和家庭的安全禱告。



從後院看新房子



Mattay上學的第一天（穿著藍色 Polo 衫）



Andrea 的15 歲生日



Priscilla上醫學院的第一天